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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

»Mi történik az uniós pénzekbó7 finanszírozott „Lépj egyet előre II.”program környékén?" címmel
a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Hiller István oktatási és kulturális
míníszterhez.
A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Úr !
Nemrégiben keresett fel egy családanya, aki részt vesz a fiával együtt a címben is említett TÁMO P
2.1 .1 . „Lépj egyet előre II.” képzési programban .
Az említett hölgy több „érdekességre” is felhívta a figyelmemet a programmal kapcsolatosan . Az első
ilyen, hogy ő már májusban elkezdte a tanfolyamot, de a Foglalkoztatási és Szociális Hivatal csa k
2008 . november 11-én kötött vele támogatási szerződést.
A támogatási szerződésben egyértelműen benne foglaltatik, hogy a Támogató képzési illetve
megélhetési támogatás címen a támogatott számára minden 150 óra teljesített képzés után kötele s
kifizetni a támogatottnak a mindenkori minimálbér egyhavi összegének megfelel ő támogatást azzal a
kikötéssel, hogy az utolsó időegységre eső támogatás csak a sikeres vizsga után kerülhet kifizetésre .

A panaszos hölgy azt jelezte felém, hogy míg ő maga a képzés utolsó szakaszába lépett, addig a fi a
már le is tette a sikeres vizsgát a maga képzésén, de mindmáig csak egyetlen részkifizetésre került sor .

A legnagyobb gondja az, hogy amikor belépett a programba, ígéretet kapott arra, hogy megkapja a
támogatást ahhoz, hogy amíg a képzésben részt vesz, addig megkapja a megélhetéshez a szükséges
támogatást, hiszen éppen ezért kapta a megélhetési támogatás nevet, de ez sajnálatos módon ne m
történt meg.

Tisztelt Miniszter Úr !
Kérdéseim a következők:
Mikor juthatnak hozzá a „Lépj egyet előre II.” programban résztvevők a megígért támogatásokhoz ?
Mi történt az alatt a fél esztendő alatt, ami a tanfolyam megkezdése és a támogatási szerz ődés
megkötése között eltelt, és mi történt az uniós forrásokkal ez alatt az id ő alatt?
Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2009 . február 2-án
Erdős Norbert
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